

RF карта электронная дверная ручка замок



Умный отель дверной замок

•PRODUCT DETAILS•



Weight :	2.8KG/PCS
Material	Zinc alloy/acrylic
Card type	M1 S50 card
Frequency	13.56MHZ
Work Voltage	6V
Alarming Voltage	4.5V
Static Currency	<20uA
Dynamic currency	<200mA
Work temperature	-20-60 degree certigrade
Work humidity	10%-85%RH
Mortise	5 latch security mortise
Unlocking time	Within 1 second
Read distance	2-10mm
Door thickness requirement	35-65mm



RFID Card to open door

Temic and Mifare card, 100,000 times life, high security, compatible with Energy Saver

Mechanical keys (2pcs) to open door

Emergency Key to open the door or if you don't want to use RFID cards



Deadbolt + Anti-card Latch (ANSI Mortise)

Standard 5-bolt electronic cylinder

Handle

Safe Handle design to protect any break-in attempt and pass 300 thousand times test



Back Bolt Knob

There is a Bolt knob on the back of the lock, deadbolt latch out to improve your security

4x AA Batteries

4 section 6V 5# alkalinity for 10,000 times' unlocking. Low voltage warning, when it is low 4.8V



особенности

- > Технология шифрования RF дверной карты, позволяющая точно идентифицировать указанную карту разблокировки;
- > Принять международный стандартный электронный замок с пятью языками в соответствии со стандартами ANSI;
- > Корпус замка соответствует универсальному стандарту открывания китайской двери национальной безопасности;
- > Цинковый сплав сверхпрочный текстурированный материал, полированный с использованием высококачественной технологии обработки поверхности;
- > Пыленепроницаемая, анти-интенсивная полная защита;
- > Бесплатная ручка для безопасного использования;
- > Европейские известные дизайнеры, обтекаемый дизайн;
- > Подходит для отелей, роскошных вилл, элитных квартир и элитных офисных зданий;
- > Работает от батарей 4AA, которые обеспечивают нормальный срок службы до 1 года.